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Z A P I S N I K 
 
s redovne  sjednice Skupštine SPECIJALNE OLIMPIJADE HRVATSKE od 12.06.2020. 
godine održane u Zagrebu, Samoborska cesta 77.  
Sjednica je započela u 16.00 sati.  
Svi predstavnici članova prethodno su dobili sve potrebne materijale.  
Predsjednik SOH Denis Sušac je pozdravio sve prisutne, zahvalio se na dolasku i prepustio 
riječ nacionalnom direktoru. 
Odmah se pristupilo izboru radnih tijela (verifikacijsko povjerenstvo i ovjerovitelji zapisnika). 
U verifikacijsko povjerenstvo predloženi su Ivor Borovnjak, Santino Debelec i Tomislav 
Dubravčić. Jednoglasno su izabrani.  
Za ovjerovitelje zapisnika predloženi su i jednoglasno izabrani Vlado Strbad i Slađana Tatić. 
Za zapisničara je predložen nacionalni direktor Franjo Horvat sukladno Statutu i ustaljenoj 
praksi. 
Izabran je jednoglasno. 
Verifikacijsko povjerenstvo utvrdilo je da je prisutno 20 predstavnika članova Specijalne 
olimpijade Hrvatske od ukupno 44 punopravnih članova s pravom glasa što znači da je 
prisutna jedna trećine i da su sve odluke pravovaljane.  
 
Sjednici su prisustvovali punopravni predstavnici udruga ili ustanova:  
Franjo Horvat – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić; 
Sanja Biliškov – Udruga tjelesnih invalida Kaštela;  
Ivan Horvat – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
Josip Geček – Udruga za osobe s intelektualnim teškoćama Međimurske županije, Čakovec; 
Santino Debelec – Centar za odgoj i obrazovanje Čakovec; 
Ivana Milina Šiklić – Centar za odgoj i obrazovanje Juraj Bonači, Split; 
Mladen Modrić – Centar za rehabilitaciju Fra Ante Sekelez, Vrlika; 
Jasna Ižaković – Centar za odgoj i obrazovanje Ivan Štark, Osijek; 
Ivica Rabuzin – Centar za odgoj i obrazovanje Lug, Samobor; 
Kruno Vragović – Centar za odgoj i obrazovanje Zajezda; 
Davor Lukačević – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Sandra Jadrijević – Centar za autizam Zagreb; 
Branka Brčić Crnković – Ozana Dnevni centar za rehabilitaciju i radne aktivnosti; 
Ivor Borovnjak – Centar za rehabilitaciju Komarevo; 
Tomislav Dubravčić – Udruga za osboe s intelektualnim oštećenjem Golubica, Vukovar; 
Vlado Strbad – Udruga za promicanje zdravlja i zdravog načina života osoba s posebnim 
potrebama, Zagreb; 
Dunja Ščapec – Srednja strukovna škola Varaždin; 
Željko Vušak – Centar za odgoj i obrazovanje Velika Gorica; 
Martina Šango – SUOIP Mali princ, Zadar; 
Marin Vučić – Centar za odgoj i obrazovanje Tomislav Špoljar, Varaždin. 
 
Svi prisutni predstavnici imaju vjerodajnice. 
 
Na sjednici su bile prisutne još ove osobe:  
Denis Sušac – Centar za odgoj i obrazovanje Zajezda, predsjednik Specijalne olimpijade 
Hrvatske; 
Miljenka Biliškov – Udruga tjelesnih invalida Kaštela; 
Maja Krajcar – MUP RH; 
Kristijan Vincek – URIHO, Zagreb; 



 

 3 

Ilijana Palčec – Lions Club; 
Alek Konić – Lions Club; 
Mario Gržin – Centar za  rehabilitaciju Komarevo; 
Tomica Šoštar – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić; 
Slađana Tatić – Športsko društvo Specijalni športovi Luč, Zaprešić; 
Edit Lemal – Centar za odgoj i obrazovanje Ivan Štark, Osijek; 
Suzana Gazdić – Centar za odgoj i obrazovanje Ivan Štark, Osijek; 
Sanja Prah – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Vito Librić – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Hrvoje Librić – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Luka Librić – Srednja škola – Centar za odgoj i obrazovanje Zagreb; 
Matko Baković – Centar za rehabilitaciju Fra Ante Sekelez, Vrlika; 
Marijo Ćubela – Centar za odgoj i obrazovanje Velika Gorica; 
Ante Vrančić – Centar za rehabilitaciju Nada, Karlovac; 
 
Zapisnik s prethodne sjednice Skupštine održane 03.12.2019. u Zagrebu usvojen je 
jednoglasno. 
 
Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Izvješće o radu SOH u proteklom razdoblju 
2. Financijsko izvješće o poslovanju u 2019. godini 
3. Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade, Švedska 2021. godine 
4. Prijedlog Plana i programa za 2020. godinu  
5. Financijski plan i program za 2020. godinu 
6. Obiteljski program SOH 
7. Razno 

 
Dnevni red je usvojen jednoglasno. 
 
 Na samom početku sjednice riječ su dobili predstavnici Lions-a gospodin Alek Konić i 
gospođa Ilijana Palčec koji su nam predstavili Lions Clubs International i govorili o 
uslugama  koje se nude na lokalnoj razini i prednostima biti članom Lions kluba. 
 
Točka 1. 
Izvješće o radu u proteklom razdoblju 
Svi članovi Skupštine SOH izvješća su prethodno primili. Izvješće od prošle godine je već 
ranije usvojeno dok smo ove godine uspjeli održati samo Prvenstvo Hrvatske u skijanju i 
Prvenstvo Hrvatske u trčanju na krpljama. Problem oko organizacije natjecanja nije pogodio 
samo nas nego i sve druge zbog pandemije Covida 19 i mjera samoilzolacije.  
Izvješće je usvojeno jednoglasno. 
 
Točka 2.  
Financijsko izvješće o poslovanju u 2019. godini 
Izvješće su svi prethodno primili. Pročitana je Odluka o usvajanju financisjkog izvješća od 
strane Nadzornog odbora SOH. 
Predsjednik i nacionalni dirketor zajedno su izvijestili prisutne o završetku financijskog 
izvješća i zatvaranju financija sa Zakladom Hrvatska za djecu.  
Izvješće je prihvaćeno jednoglasno. 
 
Točka 3. 
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Svjetske zimske igre Specijalne olimpijade, Švedska 2021. godine 
Igre su prvo otkazali šveđani, zatim se pojavio Covid 19. Prestale su sve aktivnosti i sva 
natjecanja ne samo kod nas nego i kod svih saveza. Mi smo od SOI i SOEE primili obavijest 
da se igre odgađaju za 22.-28.01.2020. Obavijest o mjestu održavanja Igara primiti ćemo u 
rujnu 2020. U tom dopisu također je rečeno da sve kvote ostaju iste i da se tu ništa ne mijenja. 
Na prijedlog predsjednika i nacionalnog to je Upravni odbor i usvojio i sada samo tražimo 
potvrdu Skupštine. Prijedlog je jednoglasno usvojen.  
 
Točka 4.  
Prijedlog plana i programa za 2020. godinu 
Zaključak je da se već usvojeni plan ne mijenja budući da ne možemo unaprijed znati kako će 
se razvijati situacija s Covidom 19 pa će do kraja godine neki naši članovi možda uspjeti 
nadoknaditi planirana natjecanja, a koja su preskočili zbog mjera samoizolacije. 
Zaključak je usvojen jednoglasno. 
 
Točka 5. 
Financijski plan i program za 2020. godinu 
Također i financijski plan su svi primili prethodno.  
HOO nam je umanjio godišnji proračun za 73.927,00 kuna no međutim to neće imati 
ozbiljnije posljedice na naše djelovanje s obzirom na trenutnu situaciju i strukturu našeg 
financijskog plana. Također Steve i NFCA su organizirali skupljanje sredstava za SOH, 
prikupili su 2.2000,00 dolara, a dan kasnije 06.06.2020 na svečanoj sjednici NFCA na kojoj 
se preko zoom meetinga osim uvaženih govornika kratkom prezentacijom obratila i naša 
predstavnica: predsjednica UO Slađana Tatić.  
Plan je jednoglasno prihvaćen. 
 
Točka 6. 
Obiteljski zdravstveni forum 
Pod ovu točku možemo uvrstiti i izlaganje predstavnika Lions-a na početku sjednice. 
Naravno tu možemo uvrstiti i raspravu koja se odvijala i poslije točke razno gdje su usvojeni 
potrebni pravilnici i poslovnici. 
Slađana Tatić je održala predavanje o dijabetesu. Neki dijelovi tog predavanja oduševili su 
prisutne, posebno onaj dio gdje se spominje što smanjuje šećer u krvi. Osim predsjednika, 
športskog i nacionalnog direktora, prisutnima se obratila Maja Krajcar, predstavnica MUP-a 
RH i voditeljica torch-run programa Hrvatska kao dijela međunarodnog programa koji 
podupire djelovanje Specijalne olimpijade. Naravno nitko nije ostao ravnodušan na izlaganje 
Miljenke Biliškov – športašice i članice UO SOH. Treba priznati pokupila je najduži i 
najglasniji pljesak.  
 
Točka 7. 
Razno 
Donošenje Pravilnika o članstvu  
Donošenje Pravilnika o licenciranju športaša i trenera 
Donošenje Pravilnika o provedbi postupka jednostavne nabave 
Promjene Poslovnika o radu Skupštine SOH 
Svi pravilnici i poslovnici su nakon kraće rasprave jednoglasno usvojeni. 
Jedoglasno je usvojen i prijedlog o visini članarine za 2020. i 2021. godinu. Članarina za 
2020. i 2021. godinu je 770,00 kuna (ukupno za dvije godine). Svi koji nisu uplatili članarinu 
to su dužni učiniti do 31.12.2021. godine. 
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Predsjednik Denis Sušac je konstatirao da je sjednica završila u 20.17 sati. 
 
Zapisničar:        Ovjerovitelji zapisnika: 
 
Franjo Horvat         Vlado Strbad 
 
 
 
 
        Slađana Tatić 
 
 


